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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Rada hlavního města Prahy  

    
Komise RHMP pro sport  

ZÁPIS z 15. jednání 
Komise RHMP pro sport konané dne 26. 5. 2025 v 16:00 hod. 

Zasedací místnost č. 201, 1. patro, Škodův palác, Jungmannova 35/29, Praha 1 
   

  
 

Přítomni: Bc. Vojtěch Pavlík, Jan Štorek, Mgr. et Mgr. Miroslav Šmíd, Bc. Ondřej Vojta, Ing. Jan 
Dumek, Ph.D., PhDr. Mgr. Ing. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. online 

Omluveni: Milan Antoš, PhDr. Tomáš Vyhnánek 
Tajemník: Mgr. Michaela Knappová online 
Hosté: Bc. Zdeněk Hübner 
Jednání řídil: Bc. Vojtěch Pavlík, předseda Komise RHMP pro sport   

 

Schválený program: 
 
BOD MATERIÁL 

 Úvod 
1. Schválení programu jednání a volba ověřovatele zápisu 
2.  Informace z odboru SML o procesu uzavírání smluv a vyplácení dotací pro rok 2025 
3. Žádost Pražského fotbalového svazu o přerozdělení dotace mezi realizátory projektu 
4. Žádost Českého svazu házené o přerozdělení dotace mezi realizátory projektu 
5. Diskuse o zapracování změn pro vyhlášení dotačního programu pro rok 2026 
 Závěr  

 
 
K jednotlivým bodům programu: 

Úvod 

Jednání zahájil předseda v 16:00 h a přivítal přítomné členy a hosty. Informoval členy, že se 2 
členové komise z jednání řádně omluvili a konstatoval, že Komise RHMP pro sport (dále jen 
„komise“) je usnášeníschopná.  

1. Schválení programu jednání a volba ověřovatele zápisu 

Předseda přednesl navrhovaný program jednání. Jako ověřovatel zápisu navrhl Jana Dumka a 
vyzval členy k hlasování o návrhu programu a volbě ověřovatele zápisu.  
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Usnesení: 

Komise 

I .   schvaluje 
1.  navržený program jednání 
2. ověřovatele zápisu, jímž byl zvolen Jan Dumek 

Usnesení bylo přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, nehlasoval: 0. 

2.  Informace z odboru SML o procesu uzavírání smluv a vyplácení dotací pro rok 2025 

 Předseda uvedl tento bod a vyzval Zdeňka Hübnera, aby členy informoval o procesu uzavírání 
smluv a vyplácení dotací pro rok 2025. Zdeněk Hübner popsal proces uzavírání smluv, sdělil 
členům, že v letošním roce se smlouvy podepisují pouze elektronicky kvalifikovaným elektronickým 
podpisem a informoval je o počtu podepsaných a vyplacených smluv. Následně proběhla mezi 
členy krátká diskuse. 

 Usnesení: 

Komise 

bere na vědomí  
1.  informaci o procesu uzavírání smluv a vyplácení dotací pro rok 2025 

Usnesení bylo přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, nehlasoval: 0. 

 

V 16.15 h přišel Jan Dumek 

3.  Žádost PRAŽSKÉHO FOTBALOVÉHO SVAZU o přerozdělení dotace mezi realizátory 
projektu 

Předseda informoval členy o žádosti PRAŽSKÉHO FOTBALOVÉHO SVAZU týkající se úpravy 
rozdělení dotace mezi jednotlivé realizátory projektu. Důvodem této žádosti byla administrativní 
chyba v původní žádosti o dotaci, kdy došlo k přehlédnutí a nevyplnění příslušných kolonek u 
jednoho z realizátorů. Následně proběhla mezi členy krátká diskuse k dané záležitosti. 

 Usnesení: 

Komise 

doporučuje  
1.  vyhovět žádosti a provést přepočet poskytnuté dotace mezi realizátory 

Usnesení bylo přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, nehlasoval: 0. 

 

4.  Žádost Českého svazu házené o přerozdělení dotace mezi realizátory projektu 

Předseda informoval členy o žádosti Českého svazu házené týkající se úpravy rozdělení dotace 
mezi jednotlivé realizátory projektu. Důvodem této žádosti byla administrativní chyba v původní 
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žádosti o dotaci, kdy došlo k přehlédnutí a nevyplnění příslušných kolonek u jednoho z realizátorů. 
Následně proběhla mezi členy krátká diskuse k dané záležitosti. 

 Usnesení: 

Komise 

doporučuje  
1.  vyhovět žádosti a provést přepočet poskytnuté dotace mezi realizátory 

Usnesení bylo přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, nehlasoval: 0. 

5.  Diskuse o zapracování změn pro vyhlášení dotačního programu pro rok 2026 

 Předseda informoval o navrhovaných změnách v dotačním programu pro rok 2026 a k jednotlivým 
opatřením proběhla mezi členy diskuse.  

 V 17.15 h se odpojil Vít Šimral 

Různé  
Předseda navrhl členům komise, že tématem příštího jednání bude zapracování navrhovaných změn 
do znění Programu podpory sportu a tělovýchovy v hl. m. Praze pro rok 2026. 
 
Závěr 
Předseda poděkoval členům komise za účast na jednání a v 19:05 h ukončil jednání. 

       

 

Bc. Vojtěch Pavlík 

předseda Komise RHMP pro sport 
 

Ověřil: Jan Dumek 
Zapsal: Mgr. Michaela Knappová  


